



+ Liturgies and Church Services:

† **Feast of the Miracle of Cana in Galilee** this Tuesday: vespers at 7 PM this Monday at the Church, and the divine liturgy at 5:30 AM on Tuesday at the Church.

+ English parenting meeting:

Raising Citizens of Heaven, for parents with children under 12 years:
✦ January 25th topic TBD, Michael Gouda; ✦ February 8th, *discipline without damage*, Samir Guirguis; ✦ March 1st, *digital well-being*, Youssef Farag; ✦ March 22nd, *raising resilient kids*, Nancy Sorial.

+ First General Servants Meeting of 2025:

The church fathers are inviting all servants to the first General Servants Meeting of 2025. This will be held on Saturday, February 8 starting with the Divine Liturgy at 8:30 am, lunch at 11 am, and the meeting itself will start at 11:45 am, God-willing. Our guest speaker will be Fr. Anthony Mourad from Ottawa, who will be joining us virtually. The event will be livestreamed. Babysitting will be available for children in grades 1-6. Registration is on Unity App; the registration deadline is Feb 4, 2025. We are looking forward to an afternoon of fellowship, unity and love and encourage all servants to attend.

+ 16th Annual Grade 3-6 Retreat:

Theme "*Fuelling your spirit*". On February 1-2 at The Valley of the mother of God. Registration on Unity App, \$110 per person, including transportation, meals and 1 night by January 18th.

+ Retreat for young families with children under 12 years:

Theme "*Unplugged: Modelling Christ in a Digital Age*". Guest speaker Fr John Boutros. On February 15-17 at Quality Inn & Conference Centre in Midland. Registration on Unity App: \$700 per family all-inclusive before January 19 and \$800 after.

+ Mosaic Art workshop:

With Akram and Fadia Gabra from Glass Mosaic Canada this Saturday January 25th at 11 AM to 5 PM at the Coptic Museum of Canada (CMOC), at St Mark church in the culture centre, for everyone 15 years old to seniors. Registration \$250 through e-transfer to info@GlassMosaicCanada.com; deadline January 20th or when registration is full.

+ Commemoration of the Departed:

In today's liturgies, we prayed for the repose of:

† The Late Mr.

+ تذكارات المنتقلين:

صلينا في قداسات اليوم من أجل نياح:

+ المنتقل السيد/

+ التذكارات المنتقلين:

صلينا في قداسات اليوم من أجل نياح:

+ المنتقل السيد/

+ التذكارات المنتقلين:

صلينا في قداسات اليوم من أجل نياح:

+ المنتقل السيد/

+ التذكارات المنتقلين:

صلينا في قداسات اليوم من أجل نياح:

+ المنتقل السيد/

+ اجتماع الخدام العام الأول في عام 2025:

يدعو آباء الكنيسة جميع الخدام إلى اجتماع الخدام العام الأول لعام 2025، والذي سيعقد يوم السبت 8 فبراير بدءاً بالقداس الإلهي الساعة 8:30 صباحاً، والغذاء الساعة 11 صباحاً، وسيبدأ الاجتماع الساعة 11:45 صباحاً بمشيئة الرب. المتحدث الضيف أبونا أنتوني مراد من أوتاوا، عبر الإنترنت. وسوف يذاع الاجتماع بالبيت المباشر. ستكون مجالسة الأطفال متاحة، وذلك للصفوف 1-6. التسجيل على Unity App. الموعد النهائي للتسجيل هو الثلاثاء 4 فبراير. ونحن نتطلع إلى فترة ظهيرة تميزها حياة الشركة والوحدة والمحبة ونشجع جميع الخدام على الحضور.

+ المؤتمر السنوي الـ ١٦ للصف ٦-٣:

مؤتمر "*Fuelling your spirit*". من ١-٢ فبراير في "بيت الوادي". الاشتراك في Unity App قبل ١٨ يناير، \$110 للفرد، شامل المواصلات، والوجبات، والإقامة ليلة واحدة.

+ مؤتمر للأسر الذين أولادهم أقل من ١٢ سنة:

مؤتمر "*Unplugged: Modelling Christ in a Digital Age*". المتحدث الضيف ابونا جون بطرس. المؤتمر من ١٥ إلى ١٧ فبراير في "Quality Inn & Conference Centre" بميدلاند. الاشتراك في Unity App: \$700 للأسرة قبل يوم ١٩ يناير و \$800 بعد ذلك، شامل جميع المصروفات.

+ ورشة عمل فن الموزايك:

مع أكرم وفادية جبره من "Glass Mosaic Canada" يوم السبت القادم ٢٥ يناير من ١١ صباحاً إلى ٥ مساءً في المتحف القبطي في كندا بكنيسة مارمرقس في القاعة الثقافية، للجميع من سن ١٥ سنة حتى كبار السن. الاشتراك e-transfer \$250 إلى info@GlassMosaicCanada.com; اخر ميعاد ٢٠ يناير أو حتى اكتمال العدد.